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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi volt az oka, hogy káoszba fulladt a tervezett 
tömeges oltás?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az első márciusi hétvégére tömeges oltást irányzott elő a kormány és az Operatív Törzs. Mivel a 
háziorvosok túlterheltek a cél többek között az ő tehermentesítésük lett volna. 74 ezer adag Astra 
Zeneca-vakcina beadását tervezték főként 60 év alatti krónikus betegségben szenvedők számára. Az
oltási akcióból sajnos hatalmas káosz alakult ki ahelyett, hogy minél többen, minél hamarabb 
megkaphatták volna az oltást.

Pedig bőven volt felkészülési idő, ráadásul decemberben maga Orbán Viktor Miniszterelnök Úr is 
azt nyilatkozta, ha van vakcina, két nap alatt be tudják oltani az ország teljes lakosságát. 

Ezzel kapcsolatosan kérem Miniszter Urat szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

Pontosan mi volt az oka, hogy káoszba fulladt a múlt hétvégére tervezett tömeges oltás? Mit jelent 
az, hogy „technikai probléma” merült fel?

Miért nem történik meg a lakosság pontos és időbeni tájékoztatása?

Kit tartanak felelősnek a hétvégén kialakult helyzet miatt?

Hányan kapták meg mégis a 74 ezer ember közül az oltást?

Lesz-e az elkövetkező hétvégéken tömeges oltás, hány embert, terveznek márciusban beoltani, kik a
célcsoport?

Hogyan próbálják megoldani, hogy ne forduljon elő a hétvégihez hasonló káosz az oltási 
rendszerben?



Mire alapozta Miniszterelnök Úr azon kijelentését, hogy annyira felkészült a kormány az oltásra, 
hogy ha van vakcina, akkor két nap alatt az egész országot be tudják oltani?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Hohn Krisztina

(LMP)

Budapest, 2021. 03. 11.
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